
Zápis č. 7/3/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
23. marca 2023 so začiatkom o 10,00 h. a s pokračovaním 30. marca 2023 o 9:45 h. 

 
23.3.2023: 

Prítomní členovia Rady RTVS: Ján Balaščák, Tomáš Caban, Igor Gallo, Jozef Chudík, Ján 

Uličiansky 
Neprítomná: Jarmila Mikušová 
Hostia:  
Matúš Miklošík – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Miroslav Frindt – zastupoval: riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Daniela Vašinová –riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Ľuboš Černák – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 5 členov rady a rada je schopná uznášať sa. 
Z rokovania sa ospravedlnila J. Mikušová. Informoval, že Rada RTVS aktuálne pôsobí v 6 
člennom zložení, lebo NR SR stále nezvolila nových členov.  
Na rokovaní privítal členov manažmentu RTVS. Informoval, že deň pred rokovaním sa 
o 16:00 h. GR RTVS ospravedlnil z rokovania rady z dôvodu, že má dlhodobo naplánovanú 
dovolenku. Rovnako ho mrzí, že sa k takýmto závažným témam v oblasti spravodajstva 
nemôže zúčastniť A. Sámelová kvôli pracovnému stretnutiu. Myslí si, že rada by mohla 
takéto informácie dostávať skôr. 
M. Miklošík vysvetlil, že GR RTVS do poslednej chvíle zvažoval, že dovolenku zruší, ale 
nebolo to možné.  
Skonštatoval, že k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS žiadna pripomienka.  
Navrhol ako bod č. 3 doplniť do programu rokovania Odvolanie voči rozhodnutiu RTVS 
v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám, keďže bolo 
doručené od RTVS odvolanie a rada zo zákona o ňom rozhoduje. Ďalej navrhol vypustiť 
z rokovania bod č. 6, ktorý sa mal týkať plnenia uznesenia č. 230/2022 a presunúť bod 
týkajúci sa zahraničných spravodajcov RTVS ako bod č. 4. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 67/2023: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
3. Odvolanie voči rozhodnutiu RTVS v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom 

prístupe k informáciám (spravodajca T. Caban) 
4. Informácia o činnosti zahraničných spravodajcov RTVS v roku 2022 (spravodajca J. 

Balaščák) 
5. Návrh Dodatku č. 1A na rok 2023 k Zmluve so štátom na roky 2023-2027 

(spravodajca DK) 
6. Informácia o aktualizovaní Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS a jej programovej 

služby prerokovanej na zasadnutí Rady RTVS 15.12.2022 (spravodajcovia J. Chudík, 
J. Balaščák a DK) 

7. Vyhodnotenie vysielania programovej služby Jednotka v roku 2022 (spravodajca J. 
Chudík) 

8. Informácia o veľkonočnom vysielaní RTVS (spravodajca J. Chudík a J. Uličiansky) 
9. Komplexná informácia o realizácii projektu Kreatívnych centier za rok 2022 

a harmonogram ďalšej realizácie projektu na rok 2023 (spravodajca J. Chudík) 
10. Priebežná informácia o vysielaní relácie Cestou necestou (spravodajca J. Chudík) 
11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne 
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Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Ľ. Černák informoval o udeľovaní cien Radio Head Awards, záznam bol odvysielaný na 
Dvojke. Ďalej informoval o prípravách na Grand prix Svetozára Stračinu.  
I. Gallo informoval, že aktuálny stav k Organizačnému poriadku je, že doteraz neprišli žiadne 
podklady k pripomienkam členov rady (zaslané boli 7.12.2022), na ktoré by potom mohlo 
nadväzovať pracovné stretnutie členov rady s manažmentom k Organizačnému poriadku. 
M. Miklošík uviedol, že je len otázka hodín alebo dní, kedy rada dostane stanovisko 
k pripomienkam a rovnako sú pripravení akceptovať uskutočnenie pracovného stretnutia.  
V. Ruman odprezentoval pripomienkovacie konanie k novele zákona o RTVS. Najdôležitejšie 
pripomienky predložilo MF SR, ministerstvo dopravy a úrad vlády. MK SR dnes začalo 
rozporové konania a následne pôjde materiál na vládu. 
I. Gallo sa spýtal, či boli pripomienky aj k mechanizmu, kedy majú prísť financie do RTVS. 
V. Ruman odpovedal, že toto problém nebol, ale išlo o samotnú výšku príspevku pre RTVS 
a navrhovali nižšie percento, konkrétne 0,12, čo by malo byť cca 120 mil. € na rok 2024. 
 
3. Odvolanie voči rozhodnutiu RTVS v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. 

o slobodnom prístupe k informáciám (spravodajca T. Caban) 
T. Caban odprezentoval členom rady predložené odvolanie a spôsob akým navrhuje pre 
radu postupovať. 
A. Mozolák prečítal návrh na uznesenie a I. Gallo dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 81/2023: 
Rada RTVS sa odvolaním Ing. Jozefa Hübela z 06.03.2023 voči rozhodnutiu RTVS z 
24.02.2023 sp. zn. 5/2023, OP-014317/2023, ktorým bola zamietnutá jeho žiadosť o 
sprístupnenie informácií a ktoré bolo podané v elektronickej podobe bez autorizácie podľa 
osobitného predpisu o elektronickej podobe výkonu verejnej moci nebude zaoberať, keďže 
nebolo v zmysle § 19 ods. 1 zákona č. 71/1967 Zb. o správnom konaní (správny poriadok) v 
zákonom stanovenej lehote doplnené v listinnej podobe, v elektronickej podobe autorizované 
podľa osobitného predpisu o elektronickej podobe výkonu verejnej moci, alebo ústne do 
zápisnice. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
T. Caban informoval, že bola doručená Rade RTVS žaloba z krajského súdu v Ba, kde bola 
na radu podaná žaloba voči rozhodnutiu Rady RTVS. Pripraví vyjadrenie rady, ktoré bude 
následne spolu so spisom doručené súdu.  
 

4. Informácia o činnosti zahraničných spravodajcov RTVS v roku 2022 
(spravodajca J. Balaščák) 

I. Gallo informoval, že ide o informačný materiál k činnosti zahraničných spravodajcov RTVS. 
Naposledy rada samostatne o tom rokovala 17.2.2021, 16.12.2021 a v roku 2022 túto tému 
prebrala pri vyhodnotení vysielania Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS.  
J. Balaščák prečítal spravodajské stanovisko k materiálu: 
„Predložená informácia sa začína vetou, že zahraničné spravodajstvo je jednou z priorít 
Spravodajstva RTVS. Musím preto začať poznámkou, že podoba dokumentu neodráža 
takúto definíciu.  
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Je totiž strohý, obsahuje skôr základný popis v zmysle finančného a personálneho pokrytia 
a tiež stroho naznačené riadiaco-výrobné procesy.   
Z takto predloženej správy chcem oceniť informáciu o vytvorení a obsadení dvoch pozícií 
dramaturgov pre Mimoriadne spravodajstvo, Svet :24 a Týždeň vo svete. 
Čo mi v dokumente zásadne chýba je obsahové vyhodnotenie zahraničného spravodajstva 
za predchádzajúci rok. Napríklad kvalitatívne vyhodnotenie zahraničných redakcií za rozhlas 
i za televíziu, rovnako ako hodnotenie úrovne jednotlivých zahraničných spravodajcov. 
To sa vlani v zahranično-politickom spravodajstve nič zásadné neudialo? Veď by napríklad 
stál za zmienku návrat k začiatku vojny na Ukrajine spojený so zlyhaním televízneho 
spravodajstva. Určite by bolo prospešné a zaujímavé poznať aktuálne nastavenie riadenia 
spravodajstva, ktoré garantuje, že sa podobná situácia nezopakuje. 
Chýba pomenovanie problémov, nedostatkov, možnosti ich riešenia. Vnímam napríklad 
obsahovo kvalitné televízne príspevky Martina Gregora Papucseka, ale prečo ich degraduje 
zlá kvalita obrazu v živých vstupoch? Nedalo by sa to zmeniť a poskytnúť mu kvalitnejšiu 
techniku? (utorok 7. 3. 2023 v Správach o 19-tej.) 
Ani pohľad do budúcnosti v podobe definovania úloh a výziev nehovorí nič o obsahu, 
zámeroch, inováciách. 
Možno by v dnešnej dobe hoaxov a popierania faktov stálo za úvahu pozrieť sa cielene aj na 
dôveryhodnosť zahraničného spravodajstva a na základe takto získaných dát modernizovať 
a zlepšovať jeho úroveň.“ 
 

I. Gallo informoval, že si dal vytiahnuť materiál zo 16.12.2021 a keď si to porovnal s dnešným 
materiálom, tak 90% je okopírovaných. Akurát, že v tom starom materiáli boli ešte aj nejaké 
informácie navyše, napríklad úlohy, výzvy a ciele. Spýtal sa, či súčasný manažment RTVS 
nemá nejakú profesionálnu česť, keď dokáže takto odškrabať materiál od slova do slova. Je 
podľa neho potrebné, aby tento materiál bol doplnený.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 82/2023: 
Rada RTVS:  
a) prerokovala Informáciu o činnosti zahraničných spravodajcov RTVS v roku 2022, 
b) žiada GR RTVS o doplnenie materiálu v zmysle spravodajského stanoviska a diskusie na 

rokovaní Rady RTVS 23.3.2023. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh Dodatku č. 1A na rok 2023 k Zmluve so štátom na roky 2023-2027 

(spravodajca DK) 
R. Ceizel odprezentoval predložený dodatok. Ide o krytie nákladov na výrobu a vysielanie.  
T. Caban uviedol, že v materiáli sú uvedené konkrétne informácie a odporúča tento dodatok 
zobrať na vedomie.  
I. Gallo prerušil rokovanie k tomuto bodu, nakoľko nebolo prítomných dosť členov rady na 
hlasovanie o uznesení.  
 
6. Informácia o aktualizovaní Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS a jej 

programovej služby prerokovanej na zasadnutí Rady RTVS 15.12.2022 
(spravodajcovia J. Chudík, J. Balaščák a DK) 

I. Gallo uviedol, že ide o pokračovanie bodu, ktorý bol prerušený na ostatnom rokovaní rady 
9.3.2023. 
Pripomenul chronológiu: 
V zmysle § 15 ods. 3 písm. a) predkladá GR RTVS rade na prerokovanie Koncepciu riadenia 
a rozvoja Rozhlasu a televízie Slovenska a jej programovej služby s dôrazom na verejný 
záujem, ktorá vychádza z projektu riadenia a rozvoja Rozhlasu a televízie Slovenska podľa § 
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16 ods. 2 písm. a), na základe ktorého bol zvolený národnou radou. Rada RTVS na základe 
§ 8 ods. 1 písm. g) prerokúva Koncepciu riadenia a rozvoja Rozhlasu a televízie Slovenska a 
jej programovej služby s dôrazom na verejný záujem predloženú generálnym riaditeľom 
podľa § 15 ods. 3 písm. a) a zaujíma k nej stanovisko 
Rada RTVS uznesením č. 150/2022 z 11.8.2022 po dohode s GR RTVS určila termín 
predloženia koncepcie na 31.10.2022. Pôvodná dohoda s GR RTVS bola, že predloží 
skrátenú koncepciu, ktorá sa potom doplní jednotlivými koncepciami za niektoré vybrané 
časti, keďže manažment mal problém stihnúť termín 31.10.2022. Rada RTVS nakoniec 
prvýkrát o koncepcii rokovala na zasadnutí 15.12.2022, kedy prijala uznesenie: 
Rada RTVS: 

a) v zmysle § 8 ods. 1 písm. g) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS prerokovala a berie na 
vedomie s pripomienkami Koncepciu riadenia a rozvoja RTVS,  

b) žiada GR RTVS predložiť doplnenú Koncepciu riadenia a rozvoja. 
T: 28.2.2023 
Členovia Rady RTVS sa vtedy vyslovili jednohlasne aj za to, aby sa najprv prerokovala 
Koncepcia riadenia a rozvoja RTVS, rozpočet RTVS na rok 2023 a až následne nový 
Organizačný poriadok, pretože ten musí vychádzať z koncepcie.  
24.2.2023 GR RTVS prostredníctvom riaditeľa Sekcie GR RTVS M. Miklošíka radu 
informoval, že aktualizovaná koncepcia bola zverejnená na webovom sídle RTVS. Rada 
RTVS požiadala cez sekretariát aspoň o poskytnutie verzie koncepcie, ktorá by zachytávala 
revíziu zmien, ktoré sa v koncepcii vykonali, ale z RTVS prišla odpoveď, že takou verziou 
nedisponujú. T. Caban napokon pomohol zabezpečiť pre radu verziu, ktorá zachytáva zmeny 
v tomto dokumente. 
Na rokovaní 9.3.2023 rada prerokovala túto informáciu o aktualizácii koncepcie, vystúpili 
obaja spravodajcovia k tomuto bodu J. Chudík a J. Balaščák. V diskusii sa rada zhodla na 
tom, že v koncepcii stále chýbajú niektoré dôležité časti, ako napríklad kreatívne centrá, 
aktualizácia v súvislosti s meniacou sa legislatívou v oblasti financovania, resp. zrušenia 
úhrad za služby verejnosti a takisto, že tam chýba jasnejšia definícia toho, kam sa chce 
verejnoprávny vysielateľ za 5 rokov dostať a väčšina cieľov je nemerateľná.  
J. Chudík skonštatoval, že na ostatnom rokovaní už všetci vyslovili svoje názory a je to na 
zvážení GR RTVS. 
I. Gallo prerušil rokovanie k tomuto bodu, nakoľko nebolo prítomných dosť členov rady na 
hlasovanie o uznesení.  
 
7. Vyhodnotenie vysielania programovej služby Jednotka v roku 2022 

(spravodajca J. Chudík) 
V. Buriánek odprezentoval predložený materiál. 
J. Chudík ako spravodajca uviedol, že materiál je sumár toho, čo sa odvysielalo. Chýba mu 
tam stanovenie zámerov, kam sa Jednotka chce posunúť. Nie je tam spomenuté, že prvýkrát 
vysielala bez zásahov športu. Má zásadnú výhradu k tomu, že sú tam venované detskej 
tvorbe len tri riadky. Už dlho trvá na tom, aby sa detská tvorba stala súčasťou programového 
konceptu. Je to pre neho signál, že sa detskej tvorbe nevenuje pozornosť. Pochválil pôvodný 
film Jozef Mak a seriál Priznanie.  
I. Gallo uviedol, že mu tam rovnako chýba informácia, či už sa ide na trendy, ktoré uviedol 
GR RTVS vo svojom projekte, týka sa to zábavy a licencovaných formátov.  
V. Buriánek uviedol, že na strane 17 je uvedené, že sa zvýšil podiel detského vysielania 
o 20%.  
J. Chudík uviedol, že on si tú štatistiku všimol, ale chýba mu k tomu nejaký doslov, resp. 
dôvodová správa k tomu vysielaniu.  
I. Gallo prerušil rokovanie k tomuto bodu, nakoľko nebolo prítomných dosť členov rady na 
hlasovanie o uznesení.  
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
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8. Informácia o veľkonočnom vysielaní RTVS (spravodajca J. Chudík a J. 
Uličiansky) 

V. Buriánek odprezentoval predložený materiál. Informoval, že bude odvysielaný aj 
veľkonočný špeciál Pečie celé Slovensko.  
J. Chudík ako spravodajca k televíznemu vysielaniu zhrnul vysielanie RTVS počas Veľkej 
noci. Očakával by, že v materiáli bude uvedená aj ambícia, čo chce RTVS dosiahnuť. 
Program je podľa neho vyskladaný dobre a program bude na dobrej kvalitatívnej úrovni.  
Ľ. Černák odprezentoval rozhlasové vysielanie 
J. Chudík prečítal aj spravodajské stanovisko J. Uličianskeho k rozhlasovému vysielaniu: 
„V záplave programov, ktoré sa na nás v dňoch obyčajných i sviatočných valia z rôznych 
kanálov a sietí, je veľmi dôležité vybrať si tie, ktoré naozaj chceme, ktoré nás niečím 
obohatia, ktoré nás potešia, skrátia nám dlhú chvíľu, či spravia dobrú náladu. 
Internetový svet na takéto triedenie používa už skoro dve desaťročia výraz hashtag. Stačí iba 
napísať jeho znak, za ním zadať kľúčové slovo - a do zázračnej mriežky heštegu  sa zachytí 
všetko, čo s týmto kľúčovým slovom súvisí. 
Programová ponuka  Slovenského rozhlasu nám môže tento spôsob výberu tém 
veľkonočného vysielania RTVS v mnohom pripomínať.  
Za kľúčovým slovom #velka_noc_2023_slovensky_rozhlas nachádzame naozaj množstvo 
relevantných tém: kresťanská Veľká noc_história, tradícia a súčasnosť, slávnostné 
bohoslužby, prenosy, spravodajstvo a publicistika, hudba vážna, folklórna i súčasná, príbehy, 
osobnosti slávne i zabudnuté. Rozhovory, fíčre, zamyslenia, putovania. Ukrižovanie i 
zmŕtvychvstanie. Veľká noc pre dospelých i pre deti. Kraslice, ovečky a zajkovia.  
V podrobnom prehľade toho, čo ponúka Slovenský rozhlas na svojich vysielacích okruhoch 
počas veľkonočných sviatkov 2023 je mnoho premiér, aj reprízové programy. Ponuka je 
bohatá, treba si len vybrať. A po skončení  sviatkov zhodnotiť, ktorý program si našiel najviac 
“followerov.” 
Záleží iba na tom, aké kľúčové slovo bude pre nich dôležité. 
#upratovanie_duse 
#ako_som_vstal_z_mrtvych 
#hudobne_velkonocne_vajicka“ 
 
I. Gallo sa spýtal, či sa uvažovalo o nasadení špeciálu Pečie celé Slovensko aj v iný deň, 
keďže to ide proti Let´s dance. 
V. Buriánek odpovedal, že to zvažovali, ale ťažko by v nedeľu večer konkurovali niečím 
lepším ako je toto.  
I. Gallo prerušil rokovanie k tomuto bodu, nakoľko nebolo prítomných dosť členov rady na 
hlasovanie o uznesení.  
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 

9. Komplexná informácia o realizácii projektu Kreatívnych centier za rok 2022 
a harmonogram ďalšej realizácie projektu na rok 2023 (spravodajca J. Chudík) 

I. Gallo informoval, že bolo predložené zhrnutie každého centra samostatne a bolo potrebné 
predložiť celkové zhrnutie spoločne za všetky centrá. Ide podľa neho o základné informácie 
k realizácii projektu kreatívnych centier, čiže koľko bolo verejných obstarávaní, koľko bolo 
finančných prostriedkov a pod. Takisto podľa neho chýba dôvodová správa. 
J. Chudík ako spravodajca uviedol, že materiál je veľmi podrobný, pre potreby rady možno 
až veľmi podrobný. Rovnako podľa neho chýba zhrňujúca dôvodová správa.  
I. Gallo prerušil rokovanie k tomuto bodu, nakoľko nebolo prítomných dosť členov rady na 
hlasovanie o uznesení.  
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 
10. Priebežná informácia o vysielaní relácie Cestou necestou (spravodajca J. 

Chudík) 
V. Štofaník odprezentoval predložený materiál.  
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J. Chudík ako spravodajca uviedol, že tento cyklus má veľmi slušnú sledovanosť napriek 
tomu, že sa jeho vysielací čas presúva. Skonštatoval, že aj na Slovensku sú zaujímavé 
miesta a jedlá a mohlo by sa to doplniť aj o slovenské veci.  
V. Štofaník uviedol, že bola taká relácia aj o Slovensku a to Dedovizeň alebo ešte predtým 
Nebíčko v papuľke. 
T. Caban ocenil túto reláciu. Trochu by privítal viac o danej krajine a menej varenia, ale je to 
len jeho pohľad. Spýtal sa, ako je to so zmluvou na túto reláciu ďalej. 
V. Štofaník uviedol, že je zatiaľ zmluva len na jarnú sezónu a ostatné závisí od financií.  
I. Gallo prerušil rokovanie k tomuto bodu, nakoľko nebolo prítomných dosť členov rady na 
hlasovanie o uznesení.  
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 
11. Podnety a sťažnosti 
Tajomník rady a I. Gallo informovali o všetkých došlých podnetoch a členovia rady sa dohodli 
na spôsobe ich vybavenia.  
I. Gallo prerušil rokovanie k tomuto bodu, nakoľko nebolo prítomných dosť členov rady na 
hlasovanie o uznesení.  
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 
12. Rôzne 
I. Gallo informoval, že si v tomto bode rada plánovala uznesením vyžiadať materiály na 
ďalšie rokovania, vzhľadom na to, že nie je dosť členov rady, tak to nie je možné. 
J. Balaščák sa spýtal na aktuálne financovanie RTVS, či sú nejaké problémy, ktoré by sa 
prejavovali presušením výroby, alebo nejakým škrtaním. 
D. Vašinová informovala, že s finančnou situáciou nie je problém. Výber úhrad je o trochu 
vyšší oproti plánu. 
J. Balaščák vysvetlil, že mu ide najmä o uzatváranie zmlúv na výrobu. 
V. Štofaník uviedol, že sa podarilo zafinancovať ťažiskové programy ako Pečie celé 
Slovensko a Čo ja viem. Prime time iných dní zatiaľ krytý nie je a vie si predstaviť aj 
spustenie výroby dvoch seriálov, zatiaľ je však finančne obmedzený v tomto.  
 
I. Gallo vyhlásil prestávku do 13:30 h.  
 
I. Gallo po prestávke skonštatoval, že sú prítomní 4 členovia rady a rada nie je 
uznášaniaschopná. Prerušil rokovanie rady do 30.3.2023 do 9:45 h., kedy sa bude 
v rokovaní pokračovať. 
 
30.3.2023: 
I. Gallo otvoril pokračovanie rokovania Rady RTVS. Skonštatoval, že je prítomných 5 členov 
rady a rada je uznášaniaschopná. Z rokovania sa ospravedlnil J. Chudík. Informoval, že 
Rada RTVS aktuálne pôsobí v 6 člennom zložení, lebo NR SR stále nezvolila nových členov. 
 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
K bodu č. 5: 
Uznesenie č. 83/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS v znení 
neskorších predpisov prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 1A na rok 2023, 
ktorým sa mení Dodatok č. 1 MK – 181/2022/M na rok 2023 k Zmluve č. MK – 180/2022/M o 
zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na 
roky 2023-2027. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu č. 6: 
Uznesenie č. 84/2023: 
Rada RTVS: 

1. Berie na vedomie informáciu GR RTVS predloženú 24.2.2023, že si osvojil niektoré 
podnetné pripomienky a odporúčania členov Rady RTVS, ktoré odzneli na rokovaní 
15.12.2022 a zapracoval ich do Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS a jej programovej 
služby s dôrazom na verejný záujem (ďalej len „Koncepcia“), zverejnenej 24.2.2023 
na webovom sídle RTVS. 

2. Konštatuje, že: 
a) v predloženej Koncepcii absentuje zadefinovanie cieľov a ambícií GR RTVS 

počas výkonu jeho funkčného obdobia, 
b) predložená Koncepcia nereflektuje aktuálne platné legislatívne zmeny v súvislosti 

s financovaním RTVS, 
c) neobsahuje niektoré dôležité oblasti činnosti verejnoprávneho vysielateľa, napr. 

Kreatívne centrá RTVS, 
d) väčšina stanovených cieľov je všeobecná, nemerateľná, čo výrazne komplikuje 

vyhodnocovanie Koncepcie v budúcnosti. 
3. Odporúča GR RTVS, aby Koncepciu priebežne aktualizoval v súlade s príslušnými 

legislatívnymi zmenami. 
 
 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
K bodu č. 7: 
Uznesenie č. 85/2023: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a s pripomienkami berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania 
programovej služby Jednotka v roku 2022, 

b) odporúča GR RTVS doplniť predložený materiál o pripomienky vznesené na rokovaní 
Rady RTVS 23.3.2023. 

 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
K bodu č. 8: 
Uznesenie č. 86/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o veľkonočnom vysielaní RTVS. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
K bodu č. 9: 
Uznesenie č. 87/2023: 
Rada RTVS:  



Strana 8 z 9 
 

1. prerokovala Komplexnú informáciu o realizácii projektu Kreatívnych centier za rok 2022 
a harmonogram ďalšej realizácie projektu na rok 2023, 

2. žiada GR RTVS o: 
a) dopracovanie predloženého materiálu o pripomienky vznesené na rokovaní Rady 

RTVS 23.3.2023. 
T: 15.4.2023 

b) predloženie komplexnej informácie o realizácii projektu Kreatívnych centier RTVS za 
rok 2023. 

      T:15.3.2024 
 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
K bodu č. 10: 
Uznesenie č. 88/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o vysielaní relácie Cestou 
necestou. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
K bodu č. 12: 
Uznesenie č. 89/2023: 
Rada RTVS v zmysle čl. 3 bod 12 Štatútu Rady RTVS žiada GR RTVS o dodanie písomných 
materiálov k bodom na rokovania Rady RTVS: 

- Informácia o priebežnej realizácii Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS a jej 
programovej služby v oblasti digitálnych a online služieb RTVS, Termín: 21.4.2023 

- Informácia o plnení § 5 ods. 1 písm. r) zákona č. 532/2010 o RTVS – činnosť RTVS 
v rámci EBU, Termín: 13.4.2023 

- Informácia o sledovanosti a počúvanosti programových služieb RTVS v roku 2022, 
Termín: 5.4.2023 

- Informácia o dopadoch Stratégie kultúry a kreatívneho priemyslu SR 2030 na činnosť 
RTVS, 19.4.2023 

- Vyhodnotenie veľkonočného vysielania, Termín: 15.4.2023 
- Informácia o vysielaní relácií Silná zostava, Do kríža a Večera s Havranom za 

obdobie rok 2022 – 30.3.2023. 
  
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo sa spýtal GR RTVS, či sú všetky uznesenia zrozumiteľné a zrealizovateľné. 
Ľ. Machaj odpovedal, že sú zrealizovateľné.  
 
I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 



Strana 9 z 9 
 

V Bratislave 3.3.2023. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
T. Caban 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
 

http://www.rtvs.org/

